
BUDAVÁRI

ÖNKORMÁNYZAT

JEGYZŐKÖN W

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága

2021. október 20-án

tartott üléséről



A bizottság tagjai közül jelen vannak: Remenyik Ildikó elnök, Gulis Gergely bizottsági tag, Gulyás 
Gergely Kristóf bizottsági tag, Dr. Jeney János Lészlóné bizottsági tag, Molnár Attila bizottsági tag, 
Zsitnyák János Bálint bizottsági tag

További jelenlévők: Szabó Zsolt irodavezető, Szincsák István csoportvezető, dr. Magyar Aletta jogi 
referens, Korsós Borbála, alpolgármesteri referens, Vas Hunor, a GAMESZ igazgatója, Ari Zsófia, a 
Budavári Kulturális Nonprofit Kt. ügyvezetője

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

16:30 óra; 17:16 óra 

16:55 óra; 17:18 óra 

Lipták Noémi

Remenyik Ildikó, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hat fővel határozatképes. Jelezte, hogy Tölcsér Borbála képviselőtársuk nem tud részt venni 
az ülésen, valamint aljegyző asszony sem lesz jelen az ülésen. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére 
felkérte Molnár Attila bizottsági tagot.
Javasolta, hogy az ülés meghívójában szereplő 6. napirendi pontot 1. napirendi pontként tárgyalják, 
továbbá a zárt ülés 6. pontjaként tévesen a „Lakáshelyreállítási támogatás megállapítása iránti 
kérelem" elnevezés került feltüntetésre, de valójában „Kedvezményes uszodabérlet iránt benyújtott 
kérelem elbírálása".
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a napirendi javaslatot a fenti módosításokkal.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: érdeklődik, hogy a Jegyzői Iroda részéről nem keli-e valakinek 
részt vennie a bizottsági ülésen, helyes-e így az eljárás.

dr. Magyar Aletta, jogi referens: jelezte, hogy mint jogi referens a törvényesség ellenőrzése 
érdekében van jelen az ülésen.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a napirendi 
javaslatot a fenti módosításokkal.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
115/2Q21. (X. 20.1 NOKSB határozata
a Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága a 2021. október 20-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:
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Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki és Ellátó 
Szolgáltató Szervezet munkamegosztási és felelősségvállalási megállapodásának 
elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester 

Gelencsér Ferenc József alpolgármester

3. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Gelencsér Ferenc József alpolgármester

4. A Márai Sándor Művelődési Ház 2021. december 31. napjával történő 
megszüntetése
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

5. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság javára 
vagyonhasznosítási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

6. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzleti tervének 
jóváhagyása és részére egyedi támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

7. ATHEA ART Nonprofit Kft. egyedi támogatási kérelme
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

8. Egyebek

Zárt ülésen:

1. H. R. V. oltási támogatás megállapítása iránti kérelmét elutasító határozat ellen 
benyújtott fellebbezés elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

2. K. E. eseti települési támogatást megállapító határozat ellen benyújtott 
felülvizsgálati kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

3. Iskolakezdési támogatás megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

4. Szociális tanulmányi ösztöndíj megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök
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5. Születési támogatás megállapítása iránti kérelmek
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

6. Kedvezményes uszodabérlet iránt benyújtott kérelem elbírálása
Előterjesztő: Remenyik Ildikó elnök

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki és Ellátó 
Szolgáltató Szervezet munkamegosztási és felelősségvállalási megállapodásának 
elfogadása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: a GAMESZ intézményvezetője elkészítette a tervezetet és megküldte a 
Brunszvik Teréz Budavári Óvodáknak, az Egyesített Bölcsődének, a Budavári Önkormányzat Szociális 
és Gyermekjóléti Szolgáltatási Központnak, valamint a Czakó utcai Sport- és Szabadidőközpontnak. Az 
intézményvezetőkkel az egyeztetések megtörténtek és véglegesítették a tervezetet.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága 
116/2021. (X. 2Q.Í NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki és Ellátó Szolgáltató 
Szervezet munkamegosztási és felelősségvállalási megállapodásának elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat Gazdasági Műszaki és Ellátó Szolgáltató Szervezet 
munkamegosztási és felelősségvállalási megállapodásának elfogadása" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

2. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 
5/2021. (II. 25.) önkormányzati rendelet módosítása
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester 

Gelencsér Ferencjózsef alpolgármester

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: népjóléti és szociális szempontból érdeklődne, biztos, hogy az-e 
a legjobb út, ha a kerületi lakásállomány fejlesztése és felújítása helyett presztízsberuházásra 
költenek a kerületben. A bizottságban amellett kardoskodna, hogy a lakásállomány bővítésének 
programja messze elsőbbséget kellene, hogy élvezzen egy park felújításának a tervezésével szemben. 
Bizottsági tagként nem tudja támogatni ezt a javaslatot.

Remenyik Ildikó, elnök: park védelmében szeretne szólni. Lassan közelítenek ahhoz, hogy 2 éve 
bezárva vagy legalábbis nagyon korlátozva tart fogva mindenkit a járvány, ezért szükség van 
mindenféle zöld területre, ahova ki tudnak menni a felnőttek, gyerekek. Ebből a szempontból hibás 
megnevezés is lehet az, hogy presztízsberuházás, mert ezekre a zöld terekre szükség van, és ez a
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beruházás nem valaminek a kárára történik.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: azért nem érti, mert a park működik, üzemel, használható 
állapotban van. Az, hogy lehetne fejleszteni a Vérmezőt, nem kérdés, mert minden zöldfelületet 
lehetne fejleszteni és kell is fejleszteni. Jelen esetben kikerülnek költségvetési sorok, keretek a 
költségvetésből azért, hogy a Vérmező tervezését finanszírozzák meg. Az önkormányzat a szociális 
lakáspályázatról azt kommunikálja, hogy hatalmas a túljelentkezés. Jelenleg a költségvetésben van 
200 millió Ft félretéve arra, hogy a lakásállományt bővítsék. Ezt a összeget ki akarja venni a jelenlegi 
módosítás a költségvetésből. Ez azt jelenti, hogy nincs szabad használható lakásállomány, hiszen csak 
6 db lakás volt meghirdetve a szociális pályázaton, és akkor ez a szociális kör nem is bővülhet, vagyis 
szociális szempontból nem tudnak a jelenlegi költségvetésük szerint nyújtható mértéket ajánlani a 
kerületben élők számára. A másik nagyon fontos dolog, hogy még csak a Vérmező tervezéséről 
beszélnek, és nem a kivitelezéséről. A tervezés egy másik sorról, a lakásfelújítási sorról vesz el pénzt. 
Ismeretes, hogy a kerületi lakásállomány főleg belső szerkezetileg, fűtéskorszerűsítésben, nyílászáró 
korszerűsítésben fejleszthető lenne, és innen is elvonnak 50 millió Ft-os forrást, amiből a világszinten 
is emelkedő építőanyag árak miatt amúgy is kevesebb jutna lakásfelújításra, és ezt tovább 
csökkentenék egy park tervezésének költségével. A bizottságban azt szeretné védeni, hogy a 
költségvetésben a népjóléti feladatokra maradjon forrás, ne pedig egy park tervezésére.

Remenyik Ildikó, elnök: a szociális lakáshelyez kapcsán elmondta, ez most egy lépcsőfok, melyhez 
hozzáadódik a Lakásügynökség kezdeményezése, és ezen a területen is további fejlesztések 
várhatóak. De ez a Tulajdonosi Bizottságnak lesz a feladatköre, ahol meg lehet majd vitatni. Jómaga 
ebben a bizottságban erősen kiállna a parkok mellett. Legalább ilyen szinten lobbizott volna akár a 
Naphegy tér megtervezéséért, felújításáért, valamint a Florváth-kert megújulásáért is. Fókuszba tenné 
a parkoknak a megújulását; ugyanazzal érvelne, hogy a park az a zöld terület, ahova ki tudnak menni 
az emberek, és ahol fel tudnak töltődni, a stresszt lerázni. Tehát erre is szükségük van, és kiemeli, 
hogy nem megy az egyik a másik kárára.

Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
117/2021. ÍX. 20.í NOKSB határozata
a Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
kerület Budavári Önkormányzat 2021. évi költségvetéséről szóló 5/2021. (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.
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3. A Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és 
működési szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 
módosítása
Előterjesztő: Gelencsér Ferencjózsef alpolgármester

Remenyik Ildikó, elnök: az önkormányzat életében fontos szerepet játszik az I. kerületi Budavári 
Polgárőr Önkéntes Tűzoltók Egészség- és Természetvédő Egyesület, amely 2005 óta működik a 
kerületben. A polgárőrség nagy segítséget nyújt a rendőrkapitányságnak, valamint hozzájárul abban, 
hogy a közrendet fenntartsa. A polgárőrség a képviselő-testületi üléseknek az időpontjáról az 
önkormányzat honlapjáról értesül. A javaslat az, hogy a polgárőrség elnöke kapjon meghívót az 
ülésekre.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.

A bizottság 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
118/2021. (X. 200 NOKSB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 12/2019. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosítása" tárgyú előterjesztésben szereplő 
rendeletalkotási javaslatot.

4. A Márai Sándor Művelődési Ház 2021. december 31. napjával történő 
megszüntetése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: az önkormányzat át kívánja alakítani a közművelődési feladatok ellátásának a 
keretét. A művelődési házat meg kívánja szüntetni, és közművelődési megállapodást kíván kötni a 
tulajdonában lévő nonprofit gazdasági társasággal a közfeladat további ellátása céljából. Az 
átszervezés szükséges, szervezeti, hatékonysági és célszerűségi szempontok indokolják.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot.
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A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
119/2021. rx. 20.1 NOKSB határozata
a Márai Sándor Művelődési Ház 2021. december 31. napjával történő megszüntetéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Márai 
Sándor Művelődési Ház 2021. december 31 napjával történő megszüntetése" tárgyú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

5. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság javára 
vagyonhasznosítási szerződés megkötése
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: azok a helyiségek, amelyekben kiállításokat, kulturális rendezvényeket szoktak 
tartani, mint a Virág Benedek Ház, a Jókai Anna Szalon, a Tér-Kép Galéria, Várnegyed Galéria, 
Vízivárosi Klub, a művelődési háztól átkerülnek a Kulturális Nonprofit Kft.-hez.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
120/2021. ÍX. 20.1 NOKSB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság javára vagyonhasznosítási 
szerződés megkötéséről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság javára vagyonhasznosítási szerződés 
megkötése" tárgyú előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

6. A Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzleti tervének 
jóváhagyása és részére egyedi támogatás nyújtása
Előterjesztő: Váradiné Naszály! Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: a nyújtani kívánt támogatás 30 653 000 Ft.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: megkérdezte, hogy hová lett 10 millió Ft. Megjegyzi, hogy 
mintha 40 660 000 Ft lett volna a támogatás korábban.

dr. Magyar Aletta, jogi referens: ismerteti, hogy 10 millió Ft jegyzett tőke mára rendelkezésükre áll, és 
ez a támogatási szerződés pedig a fennmaradó összegről szól. A legutóbbi testületi ülésen történt az 
alapító okirat elfogadása, és az alapító okiratban szerepelt a 10 millió Ft jegyzett tőke, a fennmaradó 
rész pedig támogatási szerződés keretében kerül kifizetésre.
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Remenyik Ildikó, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
121/2021. fX. 20.) NOKSB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzleti tervének jóváhagyásáról

A Budapest I, kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzleti tervének jóváhagyása és részére 
egyedi támogatás nyújtása" tárgyú előterjesztésben szereplő 1. határozati javaslatot.

Remenyik Ildikó, elnök: szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
122/2021. (X. 20.) NOKSB határozata
a Budavári Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére egyedi támogatás 
nyújtásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A Budavári 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzleti tervének jóváhagyása és részére 
egyedi támogatás nyújtása" tárgyú előterjesztésben szereplő 2. határozati javaslatot.

7. A THEA ART Nonprofit Kft. egyedi támogatási kérelme
Előterjesztő: Váradiné Naszályi Márta polgármester

Remenyik Ildikó, elnök: a THEA ART Nonprofit Kft., közismertebb nevén az Átrium Színház 2017 óta 
tart előadásokat. Ezeket az előadásokat nagy szeretettel látogatják az I. kerületi lakók is, lévén, hogy 
az I. kerületben nincsen színház, és ez az a színház, ami aránylag elég közel van az I. kerülethez. 4 
millió Ft támogatást kértek az önkormányzattól; két előadást szeretnének ebből előkészíteni. Az egyik 
a „Trianon", a másik a „Bálna2 című előadás. Szeretné, hogy támogassák ennek a két darabnak az 
elkészülését. A „Trianon" egy olyan téma, ami egy olyan traumát dolgoz fel, ami pártoktól függetlenül 
minden magyarságot érint, és olyan szempontból is végtelenül érdekes lehet a témának a 
feldolgozása, hogy egy olyan, a határon túli kisebbségben élő magyar rendező fog dolgozni ezen, 
akinek a szemszöge biztos, hogy más megvilágításban tudja megmutatni Trianon problémáját.
A „Bálna" című előadást azért ajánlja a bizottság figyelmébe, mert a célpopuláció, akinek szánják a 
darabot, az nagyjából a 30 év alatti generáció, és olyan témákhoz nyúlnak, amik gyakran kerülnek 
fókuszba ennél a generációnál. Kiemelne egyet ezek közül, ez pedig a kapunyitási pánik.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: a másik téma, ami a Bálnához kapcsolódik, az a Me Too téma. 
Konkrétan egy Me tToo propaganda anyagról beszélhetnek a leírás alapján. Kérdezi, hogy elő lesz-e

8



adva az I. kerületben vagy az Átrium színházban lesz. Ha az Átrium Színházban, akkor kérdése, hogy a 
színháznak ki az üzemeltetője, a Fővárosnak vagy a II. kerületnek a fenntartáséban van-e. Ha a 
Főváros fenntartásában van, akkor miért nem kap erre pénzt a Fővárostól, ha a II. kerület 
fenntartásában van, akkor miért nem tőlük kap pénzt. Nagyon sok kérdés merül fel a projekt 
finanszírozásával kapcsolatban.

Remenyik Ildikó, elnök: azt, hogy propaganda, szeretné elutasítani. A Kapunyitás! Pánik, mint egy Me 
Too-zás, egy kőkemény pszichológiai drámai is.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: a Me Too-nak volt egy egészen komoly média visszhangja, ami 
nagyon sok esetben bírósági üggyé is fajult. Világosan szeretné kifejezni, hogy aki szexuálisan 
bántalmaz nőket, férfiakat, bárkit, az bűncselekmény és elítélendő. A Me Too annyira túlmutat ezen a 
bűncselekményi határon, hogy sok esetben férfiaknak és nőknek a megélhetését tette tönkre azáltal, 
hogy bekerült a médiába ez a terminológia, és alaptalan vádakat fogalmaztak meg emberek ellen. A 
bíróságon kiderült az, hogy nagyon sokan szenzációhajhászásból használták a Me Too-t és tettek 
tönkre emberi életeket. Amíg a Me Too alapja egy nagyon fontos társadalmi probléma, miszerint a 
szexuális bántalmazásról többet kell beszélni, nem szabad, hogy titokban maradjon, és igenis segíteni 
kell az áldozatokat, de az a szenzációhajhászás, ami köré épült; az, hogy emberi életek mentek tönkre 
a #Me Too miatt, azért a #Me Too-nak a felhasználása vagy feldolgozása problémássá teszi az egész 
darabot.
Elmondta, korából adódóan a célcsoportba tartozik, és ennek a generációnak valóban fontos a 
kapunyitás! probléma, és mint ahogy már említette, a szexuális erőszak bántalmazásának a szőnyeg 
alá söprése sem elfogadható. A bántalmazottakat támogatni kell mindenféle szempontból, és 
pszichológia szempontjából érti, hogy mi lenne ezeknek a dolga. Az a baj, hogy itt már rögtön a #Me 
Too-t használja, ami egy amerikai szenzációhajhász megközelítése az egésznek, ami bizonyítható 
módon embereknek az életét tette tönkre. Kérdése, hogy ezt miért akarja az I. kerület közpénzből 
finanszírozni.

Remenyik Ildikó, elnök: meg lehet ilyen szemszögből is közelíteni a dolgokat, ez is lehet egy 
részigazság, viszont erről teljesen más a véleménye. Ha a kapunyitás! pánikra fókuszál, akkor igaz, 
hogy a teremben többen is ülnek, akik a célpopulációba tartozhatnak, de képviselőtársai a koruk 
ellenére is sikeresek. Azt a témakört, amit a Me Too is feldolgoz, több szempontból is meg lehet 
közelíteni. Nem csak mint a bizottság elnöke fogja az előterjesztést támogatni, hanem mint 
pszichológus is.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: megkérdezte, hogy ki a fenntartója az Átrium Színháznak. 

Remenyik Ildikó, elnök: az Átrium Színház fenntartója a Főváros.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: akkor kérdés, hogy miért nem a Főváros biztosít erre forrást. 

Remenyik Ildikó, elnök: mert szűkebb a Főváros kerete.

Gulyás Gergely Kristóf, bizottsági tag: az I. kerületi önkormányzatnál is szűk a keret; minimális a 
költségvetés, össze kellene húzni a nadrágszíjat, míg a Fővárosi Önkormányzat rajtuk spórol.

Remenyik Ildikó, elnök: igen, lehetne lényegesen több pénze az önkormányzatoknak, de abba a vitába 
most nem szeretne belefolyni, hogy miből lehetne több pénze. Különböző rendezvényeket támogat 
az önkormányzat nagyobb összegekkel, például a Bach koncertet is. A jelenlegi előterjesztést 
elfogadásra javasolja.
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További kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot.

A bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Népjóléti, Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
123/2021. (X. 20.) NOKSB határozata
a THEA ART Nonprofit Kft. egyedi támogatási kérelme elbíráláséról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Népjóléti, Oktatási, 
Kulturális és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „A THEA ART 
Nonprofit Kft. egyedi támogatási kérelme" tárgyú előterjesztésben szereplő 2. határozati 
javaslatot.

Remenyik Ildikó, elnök: jelezte, a jövőben tervei szerint kb. 3 órai kezdéssel tartanák az üléseiket, mert 
utánuk kezd még egy bizottság, amely nagyon későn végződik. Amennyiben nem sikerül tartani a 3 
órát, akkor maximum fél 4,-4 órai kezdést javasol.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest

8. Egyebek
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